
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2021. augusztus 18-án megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében. 

 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Dr. Bakos Beáta, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Seresné Lados Éva, Tóth Imre 7 fő 
képviselő. 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Bajzáthné Bertalan Ildikó, Dr. Mikola Nóra 2 fő 
képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Lovász Imre jegyző, 
Vinczéné Gál Éva a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője, 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Müllerné Braun Erika az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetője, 
Törőcsik Tamás a Közép-Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság képviselője,  
Szőllősi Péter a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászberényi üzemmérnökség 
vezetője, 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő, 
Szabó László mezőőr, 
Kovácsné Szabó Veronika a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója, 
Szikszai János a Szászbereki Kolping Katolikus Általános Iskola Jászladányi 
tagintézményének vezetője, 
Lólé Gyula közalkalmazott, a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, 
Rácz Tamás József NÜVI dolgozó, a JRNÖ tagja. 
 
 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester nagy tisztelettel köszönt mindenkit a mai soros 
képviselő-testületi ülésen, megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 7 fő jelen van, Bajzáthné 
Bertalan Ildikó és Dr. Mikola Nóra képviselők jelezték távolmaradásuk okát, a képviselő-
testület határozatképes, az ülést megnyitja. A meghívóban 26 napirendi pont tárgyalása 
szerepel, megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e valakinek plusz napirendi pont, 
illetve módosító javaslata? 

 (Módosító javaslat, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 16 napirendi pontot nyílt ülésben, 10 napirendi pontot zárt ülésben 
tárgyal a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
48/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
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Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
 

1./ A Közép-Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság tájékoztatása a külterületi 
csatornarendszer állapotáról és karbantartási munkálatairól 

 Előadó: Közép-Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság képviselője 

2./ Beszámoló a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászladány településen 
nyújtott 2020. évi tevékenységéről  

 Előadó: Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

3./ Javaslat Jászladány Nagyközség Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó 
2022-2036 évi gördülő fejlesztési terv felújítási és pótlási tervrész 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

4./ Tájékoztató a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskolában a 2020/2021-
es tanévben végzett oktató, nevelő munkáról  

 Előadó: Kovácsné Szabó Veronika iskolaigazgató, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

5./ Tájékoztató a Szászbereki Kolping Katolikus Általános iskola Jászladányi 
Tagintézményében a 2020/2021-es tanévben végzett oktató, nevelő 
munkáról 

 Előadó: Szikszai János tagintézmény-vezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

6./ Beszámoló az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 
2020. évi munkájáról 

 Előadó: Deák és Veres Ügyvédi Iroda képviselője, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

7./ Előterjesztés Jászladány története könyv támogatásának megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

8./ Javaslat a 2021/2022-es nevelési évben indítandó óvodai csoportok 
számának meghatározására 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

9./ Javaslat a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelme alapján a 2021/2022 
nevelési évre beiratkozott gyermeklétszám függvényében a maximális 
csoportlétszámtól való 20%-kal történő eltérés engedélyezésére 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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10./ A NÜVI beszámolója a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkákról 

 Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

11./ Tájékoztató a polgármester és a jegyző két ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntéseiről 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző 

12./ Tájékoztató a település közlekedési, köztisztasági és közrendi helyzetéről 
 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

13./ Előterjesztés az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetői 
álláshelyre beérkezett pályázatok elbírálására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ideiglenes Bizottság 

14./ Előterjesztés az Értéktár bizottság féléves beszámolójának elfogadására 
 Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

15./ Javaslat az idegenforgalmi adóról szóló önkormányzati rendelet 
elfogadására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

16./ Előterjesztés az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú, „Komplex 
telepprogram Jászladányon II –lakhatási feltételek fejlesztése” című 
projekt keretében feltételes közbeszerzési eljárás megindítására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
   
 

Z á r t ülés: 
 

17./ Javaslat Díszpolgári Díj adományozására 2021. évben 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

18./ Előterjesztés szemétszállítási díjkedvezmény megszüntetéséről szóló 
határozat ellen benyújtott fellebbezés megtárgyalására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző,  
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

19./ Előterjesztés óvodai felvételt elutasító határozat ellen benyújtott 
fellebbezés megtárgyalására 

 Előadó: Lovász Imre jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

20./ Előterjesztés a Jászladány, Tisza u. 1894/2 hrsz-ú ingatlan vételi 
ajánlatának megtárgyalására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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21./ Előterjesztés Jászladány, Tavasz u. 5. szám (633 hrsz.) alatti ingatlan 
felajánlásának megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

22./ Előterjesztés Jászladány, Villám u. 15. szám (921 hrsz.) alatti 
ingatlanrészek felajánlásának megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

23./ Előterjesztés Jászladány, Szép u. 39. szám (2771 hrsz.) alatti ingatlan 
felajánlásának megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

24./ Előterjesztés Jászladány, Nótás u. 4. szám (1114 hrsz.) alatti ingatlan 
felajánlásának megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

25./ Előterjesztés Jászladány, Rákóczi u. 42. szám (1186 hrsz.) alatti ingatlan 
felajánlásának megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

26./ Előterjesztés a Jászladány, Nagytemető u. 15. szám (286 hrsz.) alatti 
ingatlant érintő vételi szándék visszavonásának tudomásul vételéről 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A Közép-Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság tájékoztatása a külterületi csatornarendszer 
állapotáról és karbantartási munkálatairól 
Előadó: Közép-Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság képviselője 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti Törőcsik Tamást a Közép-Tisza-vidéki 
Vízügyi Igazgatóság képviselőjét. A napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot minden 
képviselő megkapta, Törőcsik Tamástól kérdezi, hogy kívánja-e kiegészíteni vagy 
összefoglalni szóban az anyagot? 
 
Törőcsik Tamás KÖTIVIZIG: az írásos anyagot nem kívánja kiegészíteni és összefoglalni. 
Csapataik jelenleg is végzik a karbantartási munkákat Jászladány külterületét érintően a 
Millér csatornán úszó munkagépekkel távolítják el a növényzetet, a 174-es 32-es csatornán a 
napokban végeztek a munkálatokkal, a 31-es csatornán cserjeirtási munkálatokat végeztek. 
Ezeknek a munkálatoknak a zömét nyár végén, ősszel fogják újra elvégezni. Ha bármilyen 
kérdés van szívesen áll rendelkezésre. 
 



 5 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: képviselői kérés volt a munkaterv javaslatoknál, 
hogy tárgyalja ezt a napirendi pontot a képviselő-testület. Megkérdezi a képviselőket, hogy 
van-e valakinek kérdése? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: azért kezdeményezte ennek a tájékoztatónak a tárgyalását, 
mert határjáró emberként látta, hogy a két főcsatornánál rengeteg helyen be van omolva a 
rézsű. Húsvét időszakában szokott a belvízzel probléma lenni a „szégyen”- tónál. Kérdése, 
hogy mikor lesznek visszarézsűzve a problémás szakaszok, illetve kérdése még, hogy a 
bekötő árkoknál szokták-e ellenőrizni az átereszeket, hogy vannak-e benne borz vagy róka 
túrások? Amikor víz van benne, akkor már nagyon nehéz ezeket leellenőrizni. A Szászberek 
felőli belvíz elvezető árokba a fasor mellett csatlakozik bele egy árok, ami 
Jászalsószentgyörgy felől hozza le az összes vizet, és mindig abból van a legnagyobb 
probléma, hogy ott a gazdák földjeit elönti a víz.  
 
Törőcsik Tamás KÖTIVIZIG: a rézsű lecsúszásokkal tisztában vannak, elmúlt évben 
elkészítették a felmérést, meg van hozzá a műszaki becslés. A márciusi belvíz védekezés 
során próbáltak rá forrást keríteni, de nem volt sikeres. Az említett 174-es csatorna 
önkormányzati tulajdonban van, a vízügy kezelésében. Itt egy nyomóvezeték is van bekötve 
az egyik átemelő szivattyútól, melynek a kaszálását a napokban végezték. A vízügy 
kezelésében lévő csatornáknál szokták nézni az átereszeket, de a becsatlakozó csatornák 
esetében nem minden esetben kerül rá sor.   
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az önkormányzat tulajdonában lévő csatornánál is a 
vízügy végzi a karbantartást? 
 
Törőcsik Tamás KÖTIVIZIG: igen, a forrásaik rendelkezésre állása esetén.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a Jász-Föld Zrt. egy nyomóvezetéket vezetett ki ebből a 
csatornából. Szokták azt ellenőrizni, hogy helyre lett-e állítva a csatorna régi állaga? 
 
Törőcsik Tamás KÖTIVIZIG: annak a beruházásnak volt műszaki ellenőre és 
szakfelügyelője, mindenképpen ellenőrzésre kellett kerülnie. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: köszöni a tájékoztatást.  

(További kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az írásos 
anyagot a szóbeli kiegészítéssel együtt? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
49/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A külterületi csatornarendszer állapotáról és karbantartási munkálatairól szóló 
tájékozató elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Közép-Tisza-
vidéki Vízügyi Igazgatóság tájékoztatóját a külterületi csatornarendszer állapotáról és 
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karbantartási munkálatairól a szóbeli kiegészítésekkel együtt az írásos előterjesztés 
szerint. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri hivatal helyben, 
 3./ Közép-Tisza-vidéki Vízügyi Igazgatóság 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Jászladány településen nyújtott 2020. 
évi tevékenységéről  
Előadó: Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Köszönti Szőllősi Pétert a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 
képviselőjét, megkérdezi, hogy kívánja-e az írásos anyagot összefoglalni, vagy szóban 
kiegészíteni? 
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: az írásos anyagban próbálták úgy összeszedni az információkat, 
hogy átlátható legyen, ha ezzel kapcsolatban bármilyen kérdés van szívesen áll rendelkezésre. 
Annyival szeretné kiegészíteni, hogy a 2020-as év a pandémiáról szólt, ami ennek kapcsán 
lakossági panaszként felmerülhet az a vízóra leolvasás volt. Próbálták kollégáikat megvédeni 
a vírustól, így az emberi kapcsolatokat lekorlátozták, így a vízóra leolvasást nem végezték. Az 
ügyfélszolgálatok is zárva voltak. A veszélyhelyzet megszűnését követően visszaállt minden 
ügyintézés. Több önkormányzat jelezte, hogy volt ezzel kapcsolatos megkeresésük, 
számlázással kapcsolatos problémák akadtak, ha ilyen megkeresés érkezik, azokat 
értelemszerűen orvosolják. Ami a beszámolóban még nincs benne, az a vízmű és a 
szennyvízmű hálózat. Az ivóvízminőség javító program keretein belül a vízműben egy 
teljesen új technológia épült 2015-2016-ban. Átalakult a technológia és kiegészítették 
mindenféle vas, mangán, arzén és ammónia mentesítéssel. Az új technológiával vannak olyan 
dolgok, amelyek még kollégáinak is meglepetéseket okoznak, de próbálják uralni a helyzetet. 
Azok az elszíneződések, melyek az elmúlt időben voltak tapasztalhatóak, már megszűntek, 
ilyen jelzést már nem kaptak. Vízhiányok sajnos még léphetnek fel, ugyanis ha áramszünet 
lép fel, vagy a technológiában történik meghibásodás, akkor a nagy fogyasztás miatt a 
víztoronyban lévő tartalék víz hamar leürül, ilyenkor vízhiány alakul ki. Ilyenkor 
lelevegősödik a rendszer a vízműnél, és csak egy fél óra, 1 óra múlva tudnak vizet adni a 
településnek. Szennyvíz tekintetében azt tudja elmondani, hogy még mindig vannak olyan 
fogyasztók, akik nem csatlakoztak a szennyvízhálózatra, biztosan vannak olyanok is, akik 
csatlakoztak, csak még a TRV Zrt. nem tud róla. Volt már szó róla, hogy ezeket az 
ingatlanokat a füstöléses megoldással ki lehetne szűrni. A szennyvíztelep kisebb-nagyobb 
meghibásodásokkal működik, azokat a paramétereket, melyeket előírás szerint csökkenteni 
kell, azokat csökkentik, de így is vannak még túllépések. A beszámoló is tartalmazza, hogy 
800 ezer forintos bírságot kaptak, de más telepekkel ellentétben ez egy olyan összeg, ami 
csekély mértékű. Nagyobb fogyasztói panaszokról nincs tudomása, polgármester asszonnyal 
folyamatosan tartják a kapcsolatot, ha bármi probléma felmerül, akkor megpróbál gyorsan 
intézkedni. Ennyivel szerette volna kiegészíteni az írásos anyagot, ha bármilyen kérdés van 
szívesen áll rendelkezésre. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
tárgyalta, és elfogadásra javasolja a beszámolót.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: azt szeretné megkérdezni, hogy milyen módon lehetne a 
víz hőmérsékletét lecsökkenteni? Nagyon sok panasz és jelzés érkezett ezzel kapcsolatban 
hozzá. Volt kinn a vízműnél, ott a dolgozók azt mondták, hogy azért ilyen meleg a víz, mert 
másfélszeres a fogyasztás. Nagyon sok ingatlannál van medence, és ezek nem kicsik. 
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: nincsen ahhoz köze, hogy hány medence van. Nyilván, ha kevés 
lenne a fogyasztás, akkor betárolnák a vizet a víztározóba, és a toronyba, ott le tudna hűlni. 
Jászladánynak ilyen adottsága van, egy olyan réteget fúrtak meg annak idején a kutakból, 
hogy 50-56 fokos vizet tud produkálni. Van erre technológia, hűtőtoronynak hívják, ahol lehet 
hűteni a vizet, de ez olyan horribilis összegbe kerül, hogy még hozzávetőlegesen sem tudja 
megmondani, hogy mennyibe kerülne. Ilyen jellegű panasszal még nem is találkozott. Van 
több ilyen meleg vizes település is, a jászság erre hajlamos, Alattyánon, Jánoshidán is 
jellemző az 50 fok feletti vízhőmérséklet, de ott a fogyasztók örülnek a meleg víznek. A 
vízmű környékén nem kell bojlert használni. Jánoshidán történt egy eset, pont ebben a 
felújításban, hogy megváltoztatták a víz útját, egy olyan tolózárat nyitottak ki, ami lehet, hogy 
20 éve nem volt kinyitva, de a felújítás alkalmával hálózattisztításkor ki lett nyitva. Az egyik 
néninek ezáltal már nem olyan meleg víz jutott, mert másik ágról kapta a vizet. Ez a néni 
ment reklamálni, hogy adják vissza a meleg vizet. Elzárták a tolózárat, mert nem szerették 
volna, hogy ebből probléma legyen. Más településen az emberek örülnek a meleg víznek.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: 2 kilométerre lakik a vízműtől, és meleg víz folyik a 
csapból. 
 
Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető: valóban tolózár lehet az oka, mert náluk 
jéghideg víz folyik. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ifjú korában volt olyan gondolata, hogy disszidál, de 
akkor azt mondta, hogy azért nem megy Los Angeles-be, mert ott nincs ladányi víz. A 
családja tagjai közül már csak saját maga itta a csapból folyó vizet, de már mindenki az apáti 
szódavizet issza.  
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: 2 éve a beszámoló tárgyalásakor még nem merült fel ez a probléma, 
pedig azóta nem változott semmi. Ugyanannyi maradt a kutak hőmérséklete, ugyanazt a vizet 
szolgáltatják, a lakossági szokások sem változtak meg olyan nagy mértékben, hogy több vizet 
fogyasszon a település, nem érti a problémát. Saját maga nem azon gondolkozna, hogy 
hogyan kellene lehűteni a vizet, hanem inkább azon, hogy ezt a vizet hogyan lehetne 
közintézmények fűtésére felhasználni.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: 10-15 évvel ezelőtt volt róla szó, hogy az intézmények 
fűtésére fel kellene használni ezt a vizet, viszont arról nem tud beszámolni, hogy a tavalyi 
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évben ugyanilyen hőmérsékletű vizet kaptak volna. Mert nem ilyet kaptak. Most 2 liter vizet 
kiengednek a csapból, és azt lehet mondani, hogy már fürdésre sem alkalmas.  
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: most a hőmérséklettel van probléma vagy a minőséggel? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a hőmérséklettel leginkább, de a minőséggel is. Ha 
felforral valamit, annak az íze már nem olyan, mint mikor természetesen folyik a csapból.  
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: a víz hőmérsékletét nem tudják befolyásolni. Minden más kémiai 
paramétert tudnak befolyásolni, de a hőmérsékletet jelen pillanatban ezzel a technológiával 
nem tudják befolyásolni. Tavaly sem tudták befolyásolni, akkor is ugyanilyen hőmérsékletű 
vizet adtak. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: érdekes valóban, de mégis történt változás, saját 
maga is olyan helyen lakik, ahol tavaly hideg víz folyt, most pedig meleg víz folyik. Még 
sosem fordult elő ilyen, csak ebben az évben.  
 
Tóth Imre képviselő: biztosan tolózár okozza a változást. 
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: beszélni fog a kollégáival, el tudja azt képzelni, hogy vannak olyan 
szakaszok, hogy egy másik ág is meg lett nyitva, és arról is kapja a vizet, így a víz útja 
megváltozott. Nem jelezték a kollégái, hogy nyitottak vagy zártak volna egy szakaszon, de 
éppen egy csőtörés szakaszolásánál is lehet, hogy valami zárva maradt, és lehet, hogy ez 
okozza ezt a problémát. Utána fog nézni. 

(További kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az írásos 
anyagot a szóbeli kiegészítéssel együtt? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
50/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2020. évi tevékenységéről szóló beszámolójának 
elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a 
Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2020. évi tevékenységéről szóló beszámolót az 
előterjesztés szerint, a szóbeli kiegészítésekkel együtt. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 3./ Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 5000 Szolnok, Kossuth L. út 2. sz. 
  é r t e s ü l n e k .  
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3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat Jászladány Nagyközség Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó 2022-2036 évi 
gördülő fejlesztési terv felújítási és pótlási tervrész megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. képviselője, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a gördülő fejlesztési tervről készült írásos 
anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Szőllősi Péternek. 
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: a kiküldött anyag nem egy végleges változat, ez csak egy tervezet, 
amennyiben az önkormányzatnak van olyan elképzelése vagy terve, amit még ebbe a 
tervezetbe bele szeretne rakni, akkor azt most meg lehet beszélni, és ki tudják egészíteni. A 
szennyvíznél jelen pillanatban még nincs megállapítva bérleti díj. A víz oldalát nézve az 
kevés ahhoz, hogy a rövid távú beruházásnál tudják szerepeltetni, ha esetleg 2022-ben lenne 
olyan beruházás, amelyet az önkormányzat szeretne megvalósítani, ezért inkább maradnának 
a felújítás- és pótlás tervezésénél. Rövidtávra a rendkívüli helyzeteket tervezték, azt, amit még 
egyelőre nem lehet előre látni, hogy mi fog bekövetkezni. Forráshiányként szerepeltettek 
kútfúrást, a töltetek, technológiák cseréjét. Szeptember 6-ig kell visszaküldeni a terveket. Ha 
nincs változtatás, akkor csak egy testületi határozat szükséges hozzá. Hiába nullás a 
beruházási tervrész, akkor is be kell nyújtani, mely az ellátásért felelősnek a feladata, de 
nyilatkozhat úgy az önkormányzat, hogy megbízza a TRV Zrt-t, hogy azt is nyújtsa be.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja a gördülő fejlesztési terv elfogadását az előterjesztés szerint.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: említette Szőllősi Péter, hogy jelenleg nincsen még 
bérleti szerződés a szennyvízre, a számlák viszont egyre csak gyűlnek, már 13 millió forinttal 
tartozik az önkormányzat szennyvíz ügyben a TRV Zrt. felé, a víz ágazatban pedig 3,9 millió 
forinttal. Ezeket az összegeket az önkormányzat könyvelésében szerepeltetni kell. Van arra 
valamilyen információ, hogy mikor lehet ezeket rendbe tenni? A könyvvizsgálók is 
megjegyzik, hogy egyre nagyobb összeg lesz, és csak tovább gyűlik. Másik kérdése, hogy 
esetleg a következő uniós ciklusban vízhálózat felújításról van-e szó? 
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: nincsen erről tudomása. A Magyar Energetikai Hivatal a döntő, ők 
határozzák meg a díjakat, a TRV Zrt. csak javaslatot tesz, minden ilyen díj be lett fagyasztva. 
A Nemzeti Vízművek Zrt. lett a felelős szervük, akik azt mondták, hogy ha van kérdésük a 
MEH-hez, akkor azt tegyék fel. Jánoshidán, Jászdózsán és Jászladányon egy időben épült a 
szennyvízhálózat, egyik helyen sincsen még megállapítva használati díj. Nem tudja, hogy mi 
lesz ezzel a jelenlegi 17 millió forinttal, ha megállapítják a bérleti díjat. Van olyan település, 
ahol 30 millió forint van függőben.  
 



 10 

Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: valahogyan gazdálkodnia kellene az 
önkormányzatnak. A rendszernek működnie kell, a fejlesztésekhez kérik a hozzájárulásokat, a 
számlák csak gyűlnek. 
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: nem tudja, hogy milyen összegű bérleti díjat fognak megállapítani a 
szennyvíz bérleti díjra. Többször is küldtek már levelet a MEH felé ezzel kapcsolatban, de 
nem tud róla, hogy érkezett volna rá válasz.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: úgy tudja, hogy már az önkormányzat is küldött 
megkeresést, de még nincs előrelépés az ügyben. 
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: volt még kérdés a vízhálózattal kapcsolatban, hogy várható-e 
felújítás. Úgy gondolja, hogy várható a hálózat felújítás, már minden vízművet rendbe tettek, 
és a vizet azon a hálózaton juttatják el, ahol eddig is „rossz vizet” eljuttatták a fogyasztókhoz. 
Most egy „jó víz” termelődik, és ugyanazon az azbeszt hálózaton juttatják el a fogyasztókhoz, 
mint eddig. Valószínűleg a választások előtt már nem fog ez ügyben történni semmi, talán 
utána lesznek rá források. Megalakult a Nemzeti Vízművek, annyit lehet tudni, hogy nagyon 
nagy összeg érkezik majd, véleménye szerint biztosan a hálózatok lesznek majd felújítva a 
következő lépésben. Nem része az anyagnak, de szeretné még elmondani, hogy módosították 
a víziközmű törvényt, és a módosítások tartalmazzák, hogy az önkormányzatok az 
önkormányzati vagyont az állam részére térítésmentesen átadhatják. Ez nem kötelező, csak 
egy lehetőség. Amennyiben ilyen szándék merül föl, kéri, hogy azt jelezzék.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: ha átadnák, akkor nem kellene foglalkoznia semmivel az 
önkormányzatnak? A lakosság közvetlenül a TRV Zrt-hez fordulna? 
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: a lakosság most is feléjük fordul. 
 
Tóth Imre képviselő: ha nincs víz, akkor úgyis az önkormányzatot találják meg. 
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: eddig még csak 1 önkormányzat jelezte a szándékát. Nem tudja 
megmondani, hogy ezt követően az önkormányzatnak milyen feladatköre lesz. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: amikor az önkormányzat nem akarta átadni a vízművet a 
TRV Zrt-nek, akkor azt mondták, hogy innentől kezdve az ivóvíz nem lesz emberi 
fogyasztásra alkalmas. Nem volt más lehetőség. Nem az szolgáltathatja a vizet, akié a víz, 
hanem az, akit a törvény kijelöl. 
 
Szőllősi Péter TRV Zrt: ezt nem tudja sem megerősíteni, sem megcáfolni.  

(További kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a bizottság 
javaslatára a gördülő fejlesztési tervet az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
51/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
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Jászladány Nagyközség Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó víziközmű rendszer 
2022-2036 időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési tervének elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladány Nagyközség 
Víziközmű szolgáltatásához kapcsolódó víziközmű rendszer 2022-2036 időszakra 
vonatkozó Gördülő Fejlesztési Tervét az előterjesztésben foglaltak szerint.  
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert az 
elfogadó nyilatkozatok aláírására.  
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a 
meghatalmazás aláírására, mellyel hozzájárul, hogy a Tiszamenti Regionális 
Vízművek Zrt, mint víziközmű szolgáltató a Gördülő Fejlesztési Tervet (2022-2036) a 
Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatalhoz nyújtsa be legkésőbb 2021. 
szeptember 30-ig. 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. (5000 Szolnok, Kossuth Lajos út 5.) 
 3./ Polgármesteri Hivatal helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a Jászladányi Móra Ferenc Általános Iskolában a 2020/2021-es tanévben 
végzett oktató, nevelő munkáról  
Előadó: Kovácsné Szabó Veronika iskolaigazgató, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti Kovácsné Szabó Veronika igazgató 
asszonyt, köszöni, hogy elfogadta a meghívást. Az iskola írásos tájékoztatóját mindenki 
megkapta, megkérdezi igazgató asszonytól, hogy kívánja-e szóban összefoglalni, vagy 
kiegészíteni az írásos anyagot? 
 
Kovácsné Szabó Veronika iskolaigazgató: úgy gondolja, hogy elég részletes anyagot küldött 
el, nem kívánja összefoglalni, kiegészíteni, kérdés esetén szívesen áll rendelkezésre.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, és 
elfogadásra javasolja a tájékoztatót az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a tájékoztatót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
52/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Móra Ferenc Általános iskola tájékoztatójának elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladányi Móra Ferenc 
Általános iskola igazgatója Kovácsné Szabó Veronika által készített tájékoztatót az 
általános iskolában végzett oktató, nevelő munkáról a 2020/2021-es tanévre 
vonatkozóan. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Móra Ferenc Általános iskola  
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a Szászbereki Kolping Katolikus Általános iskola Jászladányi 
Tagintézményében a 2020/2021-es tanévben végzett oktató, nevelő munkáról 
Előadó: Szikszai János tagintézmény-vezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: köszönti Szikszai János tagintézmény-vezető 
urat, köszöni, hogy elfogadta a meghívást. Az iskola írásos tájékoztatóját mindenki megkapta, 
megkérdezi tagintézmény-vezető urat, hogy kívánja-e szóban összefoglalni, vagy kiegészíteni 
az írásos anyagot? 
 
Szikszai János tagintézmény-vezető: annyival szeretné kiegészíteni az írásos anyagot, hogy 
szeretné megköszönni Jászladány Nagyközségi Önkormányzatnak, és valamennyi 
intézménynek a segítőkészségüket. Amennyiben az írásos anyaggal kapcsolatban kérdés 
merül fel, szívesen áll rendelkezésre. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, és 
elfogadásra javasolja a tájékoztatót az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a tájékoztatót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
53/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
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Szászbereki Kolping Katolikus Általános iskola Jászladányi Tagintézménye 
tájékoztatójának elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Szászbereki Kolping Katolikus 
Általános iskola Jászladányi Tagintézményének vezetője, Szikszai János által készített 
tájékoztatót az általános iskolában végzett oktató, nevelő munkáról a 2020/2021-es 
tanévre vonatkozóan. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Szászbereki Kolping Katolikus Általános Iskola Jászladányi 

Tagintézménye  
  é r t e s ü l n e k .  

 

6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2020. évi 
munkájáról 
Előadó: Deák és Veres Ügyvédi Iroda képviselője, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az ügyvédek jelezték, hogy nem tudnak ma részt 
venni a képviselő-testületi ülésen. Az írásos beszámolót mindenki megkapta. Amennyiben 
kérdés merül fel a képviselő-testület részéről, azt meg fogják küldeni az ügyvédi iroda 
részére. Ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 

Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság megtárgyalta, és 
elfogadásra javasolja a beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a tájékoztatót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
54/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 

Az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2020. évi munkájáról 
szóló beszámoló elfogadásáról  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az önkormányzat jogi 
képviseletével megbízott Deák és Veres Ügyvédi Iroda (5000 Szolnok, Szapáry út 20. 
I/7.) 2020. évi munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés szerint. 
 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Deák és Veres Ügyvédi Iroda 5000 Szolnok, Szapáry út 20. I/7 
  é r t e s ü l n e k .  



 14 

7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés Jászladány története könyv támogatásának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, melyet 
nem kíván szóban kiegészíteni. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen 
javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
megtárgyalta, és tekintettel arra, hogy a bizottság ülésén sikerült olyan anyaghoz hozzájutni, 
melyből a könyv tartalmát meg tudják ismerni, így a bizottság a képviselő-testületnek 
javasolja, hogy a Jászladány története könyv támogatásáról, a könyv áttanulmányozását 
követően, következő soros ülésén hozzon döntést. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
55/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A Jászladány története könyv támogatásáról való döntés elhalasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a Jászladány története könyv 
támogatásáról való döntést elhalasztja, a döntésre a könyv áttanulmányozását 
követően, a következő soros ülésén kerül sor. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a 2021/2022-es nevelési évben indítandó óvodai csoportok számának 
meghatározására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, megkérdezi Lajosné Kiss Klára intézményvezetőt, hogy kívánja-e az 
írásos anyagot kiegészíteni, összefoglalni? 
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Lajosné Kiss Klára intézményvezető: a napirendi pont ismertetése előtt szeretné 
megköszönni a képviselő-testületnek a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Pedagógiai díjat, 
melyet ma délelőtt vehetett át a Megyeházán. Megköszöni, hogy méltónak találták a díjra, a 
jövőben is igyekszik ugyanilyen lendülettel végezni munkáját, mint eddig. 
Az írásos anyagot annyival szeretné kiegészíteni, hogy a képviselő-testület évente 
határozhatja meg az indítandó óvodai csoportok számát, a gyermeklétszám alapján véleménye 
szerint indokolt a 10 óvodai csoport indítása a 2021/22-es nevelési évben.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 10 
óvodai csoport indításának engedélyezését. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
56/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A 2021/2022-es nevelési évben indítandó óvodai csoportok számának meghatározására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel engedélyezi a 2021/2022-es nevelési 
évben 10 óvodai csoport indítását a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményben az 
előterjesztés szerint. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelme alapján a 2021/2022 nevelési évre 
beiratkozott gyermeklétszám függvényében a maximális csoportlétszámtól való 20%-kal 
történő eltérés engedélyezésére 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Lajosné Kiss Klára intézményvezetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: a júliusi ülésen már felvázolásra került, a mostani 
gyereklétszám alapján szükségessé vált a köznevelési törvényben megengedett 25 fős 



 16 

csoportlétszámtól való 20%-os eltérés, jelen helyzetben valamennyi óvodai csoportban. Erre a 
képviselő-testület adhat engedélyt.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 
maximális csoportlétszámtól 20%-al történő eltérés engedélyezését. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
57/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelme alapján maximális csoportlétszám növelésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára, valamint a Képviselő-testület 20/2021. (VI. 24.) számú 
határozatának figyelembe vételével, a jelenleg már felvételt nyert gyermekek 
létszámára tekintettel, a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. § (7) 
bekezdése alapján, fenntartói jogkörében eljárva a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 
Petőfi úti „Tündérkert” óvoda Napraforgó, Maci, Méhecske, Napsugár, Pillangó és 
Katica csoportjaiban, valamint a Rákóczi úti „Szivárvány” óvoda Süni, Napocska, 
Margaréta, Liliom csoportjában engedélyezi a maximális csoportlétszámtól való 20%-
os eltérést a 2021/2022 nevelési év vonatkozásában az előterjesztésben szereplő 
kérelem szerint. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 

 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

A NÜVI beszámolója a közmunka programokban foglalkoztatottak által végzett 
munkákról 
Előadó: Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Bagi Zsolt Arnold megbízott intézményvezetőnek. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester, mb. intézményvezető: a közmunkások is olyan emberek, 
mint bárki más, ha úgy ítélik meg, hogy van a munkájuknak látszata, akkor sokkal 
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szívesebben dolgoznak. Ha nyakig érő gazban kell gyomlálniuk, azt nem annyira szeretik. 
Tegnap óta még egy közmunkás hölgynek sikerült elhelyezkednie, így már 2 főt kell keresni. 
Amennyiben a beszámolóval kapcsolatban kérdés merül föl szívesen áll rendelkezésre. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
elfogadásra javasolja a beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a beszámolót? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
58/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolójának elfogadása a 
képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban foglalkoztatottak által 
végzett munkáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény beszámolóját a Közmunka programban 
résztvevő dolgozók - NÜVI irányításával végzett - munkájáról 2021. június – 2021. 
július hónapokra vonatkozóan. 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a polgármester és a jegyző két ülés között átruházott hatáskörben hozott 
döntéseiről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, melyet 
nem kíván kiegészíteni. Megkérdezi Lovász Imre jegyzőt, hogy kívánja-e összefoglalni az 
előterjesztést? 
 
Lovász Imre jegyző: a polgármester és a jegyző átruházott hatáskörben hozott döntéseinek 
számát tartalmazza az előterjesztés, melyet elfogadásra javasol.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az írásos 
anyagot az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
59/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A polgármester és a jegyző 2021. június 15. – 2021. augusztus 10. közötti időszakban 
átruházott hatáskörében hozott döntéseiről szóló tájékoztató elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a polgármester 
és a jegyző 2021. június 15. – 2021. augusztus 10. közötti időszakban átruházott 
hatáskörében hozott döntéseiről készült tájékoztatót az alábbiak szerint:  
 
Polgármester:  

 
Ügy típusa Határozatok 

száma 

a köztemetés költségeinek megtérítése alóli mentesítésről 1 

temetési költségekhez nyújtott települési támogatásról 2 

egészségügyi költségekhez nyújtott települési támogatásról 1 
gyógyászati segédeszköz költségéhez nyújtott települési 
támogatásról 

9 

eseti támogatásról 14 

élelmiszercsomag formájában nyújtott települési támogatásról 5 

tüzelőanyag formájában nyújtott települési támogatásról 0 

gyógyszerkiadások viseléséhez nyújtott települési támogatásról 102 

Összesen: 134 
 

Jegyző: 
 

Ügy típusa Határozatok 
száma 

A lakhatáshoz kapcsolódó kiadások viseléséhez nyújtott települési 
támogatásról 

26 

Összesen: 26 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató a település közlekedési, köztisztasági és közrendi helyzetéről 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot a közterület-felügyelet illetve a 
mezőőrség részéről mindenki megkapta. Megkérdezi Lovász Imre jegyzőt, hogy kíván-e 
valamit elmondani a napirendi ponttal kapcsolatban? 
 
Lovász Imre jegyző: nem. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi Garicsné Holló Hajnalka közterület-
felügyelőt, hogy kívánja-e szóban összefoglalni vagy kiegészíteni az írásos anyagot? 
 
Garicsné Holló Hajnalka közterület-felügyelő: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő 
kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi Szabó László mezőőrt, hogy 
kívánja-e szóban összefoglalni vagy kiegészíteni az írásos anyagot? 
 
Szabó László mezőőr: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: ennek a napirendi pontnak 
kapcsán több dolog is felvetődött a bizottsági ülésen. Két beszámoló került kiküldésre a 
napirendi ponthoz, a közterület-felügyelői, és a mezőőri beszámoló, melyeket elfogadásra 
javasol a pénzügyi bizottság. Ezen túlmenően még további javaslatai is vannak a 
bizottságnak. A település központjában az utóbbi időben megfigyelhetővé vált, hogy a 
közterületi padokat nem rendeltetésszerűen használja a helyi lakosok egy része, ezért a 
pénzügyi bizottság megvitatta ezt a dolgot, és egy olyan javaslattal élne a testület irányába, 
hogy ideiglenesen ezeket a padokat föl kellene szedni. A 100-as üzlet előtt, az orvosi rendelő 
környékén, a művelődési ház környékén, a Coop előtti járdaszakaszon, a templomnál, 
valamint a szociális otthonnál kerülnének felszedésre a padok. Ezen túlmenően sok szó esett 
még a bizottsági ülésen a település helyzetéről, a romos épületekről, elhagyatott területekről. 
A bizottság úgy gondolja, hogy szükség van plusz 1 fő közterület felügyelőre, ezért javasolja 
a testületnek 1 álláshely biztosítását. Tudják, hogy nehéz köztisztviselői bértáblával megfelelő 
munkavállalót találni, ilyen fizetéssel nem lehet vonzóvá tenni ezt a szakmát, ennek ellenére 
az a bizottság javaslata, hogy a település érdekében biztosítsanak 1 plusz álláshelyet. Így 2 
közterület-felügyelő és 1 segítő tudná ellátni a feladatokat. Felvetődött az a lehetőség is, hogy 
rendőrségi túlórát fizessenek a rendőrség irányába, akkor a rendőrök túlórában dolgoznának a 
településen, de nem látják annak a biztosítékát, hogy ezt az összeget eredményesen 
használnák fel, és a településen azt a célt érnék el, amit szeretnének. A közterület-felügyelet 
viszont az önkormányzat irányítása alatt áll, ezért inkább ezt az utat választanák a 
továbblépéshez.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
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Dr. Bakos Beáta képviselő: az ötlet jó, csak az a kérdés, hogy a kívánt eredményt fogják-e 
vele elérni. Ha mérlegre teszik a kérdést, hogy nem lesz-e nagyobb a felháborodás, mint az 
előny. A rendelő előtti pad hiányában a lépcsőt fogják használni a fiatalok. A település 
középső része annyira gyönyörű, és hiába dolgoznak érte, minden reggelre a kosz, maghéj és 
mindenféle szemét kerül oda. Megelőzésként mindenképpen meg kell próbálni, hátha beválik 
az ötlet, és kevesebb lesz a szemetelés. Szörnyű, ami esténként a parkban és a parkolóban 
folyik. Egy 8 órában foglalkoztatott közterület-felügyelőnek lesz arra ideje, hogy este 10 
órakor körbejárjon, és megkérdezze, hogy ki mit keres az utcán. Vagy egyáltalán van-e ehhez 
joga? Támogatja a javaslatokat mindenképpen, de át kell gondolni, hogy hogyan lehetne a 
rendet megőrizni.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: volt egy olyan javaslat is, hogy a település egyik 
részén ingyenes wifi szolgáltatást kellene kialakítani, és oda elhelyezni a padokat. Sajnos a 
padok jelenleg nem rendeltetésszerűen vannak használva. Amikor egyszer leszólította a pad 
tetejéről a gyereket, akkor a bíróságon kötöttek ki, és akkor kiderült, hogy polgármesterként 
nincs ehhez joga, ellenben a közterület-felügyelőnek és a rendőrnek van hozzá joga. Sajnos 
este már sem a közterület-felügyelő, sem a rendőr nem megy a padok között. Sajnos hiába 
nevelik az óvodába és az iskolába a gyerekeknek a helyes viselkedést, amikor a szülei nem ezt 
a példát mutatják, nem erre nevelik őket. Keresni kellene egy olyan településrészt, ahol az 
arra lakókat nem zavarná, ha ingyen wifit telepíttetnének ki. A szolgáltatóktól fognak kérni 
árajánlatot, a helyszínt kellene kiválasztani ahol meg lehetne valósítani.  
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: mindenképpen kell 
intézkedéseket tenni annak érdekében, hogy a településen rend legyen. Sajnos az 
önkormányzat magára van hagyva a rend tétel tekintetében, a helyi rendőrség sajnos nem 
partner azokban a tettekben, amiket az önkormányzat elképzel. Nem tudja, hogy miért nem 
lelkesek a rendőrök ebben a kérdésben, ezt nem is szeretné taglalni és megvitatni, 
valószínűleg nekik is meg van a problémájuk és okuk, ami miatt így állnak ehhez a kérdéshez. 
A bizottsági ülésen jegyző úr elmondta, hogy milyen jogaik vannak intézkedni, és mik a 
következmények. Nagyon nehéz útvesztő a jog, hogy mit lehet megtenni, és mit nem. 
Elkeserítő, hogy a jog nem teszi lehetővé, hogy a rend fenntartható legyen. Ha a jog nem teszi 
lehetővé, hogy bárki leszólítsa a fiatalt a pad tetejéről, akkor nincs más lehetőség, mint az, 
hogy a forrást, tehát a padot kell eltávolítani. Ahhoz van joga az önkormányzatnak. Továbbá 
szeretnék növelni azt a létszámot, ami a falu gondnokságát ellátja, gazdája a településnek 
fegyelmi szempontból. Sajnos azt nem látja a bizottság, hogy a rendőrséget meg tudná 
partnerként nyerni ebben a témában, ezért az önkormányzatnak saját magának kell erről 
gondoskodnia. A bizottság úgy gondolja, hogy a hatósági erő növelése nem lehet hátrány, az 
csak előnyt hozhat.  

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a tájékoztatók elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
60/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A település közlekedési, köztisztasági és közrendi helyzetéről szóló tájékoztató 
elfogadására 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a település közlekedési, 
köztisztasági és közrendi helyzetéről szóló tájékoztatót az előterjesztés szerint. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a közterületen található padok felszedésével? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
61/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
A közterületen található padok felszedésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel felkéri a Nagyközség Üzemeltetési 
és Vagyonkezelő Intézményt a település közterületein található padok felszedésére. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára plusz 1 fő közterület-felügyelői álláshely biztosításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
62/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
1 fő közterület-felügyelői álláshely biztosítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a polgármesteri hivatalban 
határozatlan időre 1 fő közterület-felügyelői álláshelyet biztosít 2021. október 1-től. 
Képviselő-testület felkéri Lovász Imre jegyzőt, hogy az álláshelyet pályázat útján 
hirdesse meg, és a pályázatot bírálja el.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
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1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetői álláshelyre 
beérkezett pályázatok elbírálására 
Előadó: Lovász Imre jegyző, 
 Ideiglenes Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az intézményvezetői álláshelyre 1 pályázat 
érkezett be, melyet minden képviselő megkapott, átadja a szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: tekintettel arra, hogy intézményvezető asszonynak az 5 évre szóló 
intézményvezetői kinevezése hamarosan le fog járni, így a képviselő-testület kiírta az 
intézményvezetői álláshelyre a pályázatot. A kiírt határidőben összesen 1  pályázati anyag 
érkezett. A héten összeült az ideiglenes bizottság, mely véleményezte a pályázati anyagot, és 
az ideiglenes bizottság javaslata egyhangúlag az volt, hogy javasolják Müllerné Braun Erika 
kinevezését az intézményvezetői feladatok ellátására.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az előterjesztés 
szerinti megbízással? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
63/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Müllerné Braun Erika Klára kinevezése az Ozoróczky Mária Szociális Központ 
intézményvezetői feladatok ellátására 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 41. § (7) bekezdésében 
biztosított jogkörében eljárva, a közalkalmazottak jogállásáról szóló többszörösen 
módosított 1992. évi XXXIII. törvény, az 1/2000. (I. 7.) SzCsM rendelet és a 
257/2000. (XII. 26.) kormányrendelet előírásaira figyelemmel, 

Müllerné Braun Erika Klára 

(Nagyvárad, 1970. 10. 21., an: Kubola Mária Terézia) I fizetési osztály, 11 fizetési 
fokozat) 5130 Jászapáti, Petőfi S. út 66. sz. alatti lakost 5 éves időtartamra,  
2021. október 1-től 2026. szeptember 30-ig kinevezi az Ozoróczky Mária Szociális 
Központ (5055 Jászladány, Kossuth L. u. 106. sz.) vezetőjének. 

Havi illetményét: - garantált alapilletmény 233.900,- Ft 
 - munkáltatói döntés alapján 90.000,- Ft 
 - magasabb vezetői pótlék (250%) 50.000,- Ft  
 - szociális ágazati pótlék 135.543,- Ft 
  Ö s s z e s e n  (bruttó): 509.443,- Ft 
összegben állapítja meg. 



 23 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Müllerné Braun Erika Jászapáti, Petőfi S. u. 66.sz. 
 3./ MÁK Szolnok, Liget u. 6. sz. 
 4./ Polgármesteri Hivatal helyben 
 5./ Ozoróczky Mária Szociális Központ helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: szeretné megköszönni a megbízást, valamint azt a 
sok elismerő szót, amit az elmúlt 5 évben, főleg az elmúlt időszakban kapott a képviselő-
testülettől. A településen nagyon sokan megállították, megkérdezték, hogy pályázik-e, és 
nagyon örültek, hogy igent mondott. Az elismerő szavak azt jelentik saját olvasatában, hogy a 
képviselő-testület nagyon magasra tette a lécet a következő 5 évre is, tehát lesz mit 
megugrani, ami egyedül nem megy. Ez akkor fog menni, ha ugyanazt a segítséget kapja a 
testülettől, mint eddig, és természetesen a kollégáitól is, hiszen ezt a munkát egyedül nem 
lehet végezni. A bizottság előtt is elmondta, hogy az ideális gondolatában egy XXI. századi 
intézmény van, ami infrastruktúrában egy jól működő intézmény, és természetesen a dolgozói 
körben is olyan szakember gárda, akiknek a munkájával elsősorban az idős emberek meg 
vannak elégedve. Ez az intézmény arra hivatott, hogy elvezesse az ott élő embereket az utolsó 
útjukon. Legtöbbször elfelejtik már ezt az utat, és az emberek nagy része kórházban vaságyon 
hal meg egyedül. Hiszi azt, hogy ennek az útnak újra előtérbe kell kerülnie, hogy az egész élet 
emberi legyen, és ez az utolsó út is emberi legyen, és legyenek olyan szakemberek, akik 
elkísérik az idős embert majd ezen az úton, hogy ne egyedül kelljen ezt az utat megtennie. 
Köszöni a lehetőséget, és reméli, hogy 5 év múlva majd ugyanígy fognak tudni erről 
beszélgetni.  
 
 
1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az Értéktár bizottság féléves beszámolójának elfogadására 
Előadó: Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az értéktár bizottság írásos beszámolóját 
mindenki megkapta. Kun Adrienn megbízott intézményvezető jelezte, hogy nem tud jelen 
lenni az ülésen. Ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt kérdezi, hogy milyen javaslat 
született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság elfogadásra 
javasolja a beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bizottság 
javaslatára a beszámoló elfogadásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
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64/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Az Értéktár bizottság féléves beszámolójának elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel  elfogadja az Értéktár bizottság féléves 
beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
 3./ Értéktár bizottság – Kun Adrienn által 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat az idegenforgalmi adóról szóló önkormányzati rendelet elfogadására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, megkérdezi Lovász Imre jegyzőt, hogy kívánja-e kiegészíteni szóban? 
 
Lovász Imre jegyző: mindkét bizottság tárgyalta, ezért nem kívánja szóban kiegészíteni, a 
felmerülő kérdésekre szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszonyt 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Seresné Lados Éva az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elnöke: a bizottság javasolja az 
önkormányzati rendelet elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság is 
javasolja a rendelet-tervezet elfogadását az előterjesztés szerinti tartalommal.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a két 
bizottság javaslatára a rendelet-tervezetet? 
A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 7 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének  

14/2021. (VIII. 19.) önkormányzati rendelete 

az idegenforgalmi adóról 

 
 (A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 

 
 
1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú, „Komplex telepprogram 
Jászladányon II –lakhatási feltételek fejlesztése” című projekt keretében feltételes 
közbeszerzési eljárás megindítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a 
szót Lovász Imre jegyzőnek. 
 
Lovász Imre jegyző: azért lenne feltételes közbeszerzési eljárás indítása, mert jelenleg még 
az EMMI nem járult hozzá, hogy a költségeket átcsoportosítsák azokra a sorokra, mely 
alapján a közbeszerzés lefolytatásra kerülhetne. Ha hozzájárulnak, akkor a pályázatban 
rendelkezésre áll a fedezet, akár még 100%-ban is megvalósulhat. Amiről szükséges, hogy 
határozatban döntés szülessen az egyrészt az eljárás megindítása, melyben el kellene fogadni 
az eljárást megindító felhívás tervezetet, mely a kiosztott anyag része. Másrészt tartalmazza a 
vállalkozási szerződés tervezetet, mely majd a nyertes pályázóval kerül megkötésre. 
Szükséges még elfogadni az eseti közbeszerzési szabályzatot, amely jelen komplex 
telepprogramra van teljes mértékben ráültetve, főként a közbeszerzőnek a különböző 
feladatait és hatásköreit tagolja. Továbbá szükség lenne egy bíráló bizottságot létrehozni 3 
taggal. Az egyik tagnak jogi, közbeszerzési szakértelemmel kell rendelkeznie, ezt a tagságot 
bevállalta a közbeszerző cég. Dr. Fülöp Gyula kamarai nyilvántartásba van véve, és 
rendelkezik a szükséges szakképesítéssel. A pénzügyi illetve a műszaki szakértelemmel 
rendelkező tagot az önkormányzatnak kell biztosítani. Pénzügyi tagnak javasolja Mezei 
Norbert pénzügyi osztályvezetőt, műszaki tagnak pedig Dankó Zoltán főépítészt, ők vállalják 
a feladatot. Azért is szerencsés Dankó Zoltán személye, mert a tervezésnél ő volt a felelős 
tervező, így a műszaki dokumentációt nagyon jól ismeri. Kiosztásra került minden képviselő 
részére az összeférhetetlenségi és titoktartási nyilatkozat, melyet kér, hogy írjon alá mindenki.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a feltételes 
közbeszerzési eljárás megindításával 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
65/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 



 26 

Az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú, „Komplex telepprogram Jászladányon 
II –lakhatási feltételek fejlesztése” című projekt keretében feltételes közbeszerzési 
eljárás megindítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az EFOP-2.4.1-16-2017-
00065 azonosítószámú, „Komplex telepprogram Jászladányon II. –lakhatási feltételek 
fejlesztése” című projekt keretében  

• a Sziráki u. 15. sz. (1260 hrsz.) épület felújítás,  
• Bajcsy telep 10. sz. (2277 hrsz.) épület felújítás,  
• Sotu u. 17. sz. (1159 hrsz.) épület felújítás,  
• Szent László u. 20. sz. (910 hrsz.) épület felújítás,  
• Alkotmány u. 4. sz. és 6. sz. (1582, 1583 hrsz.) épület felújítások,  
• és Vasút u. 1794/1 valamint a Jászkiséri u. 1794/2 hrsz. épület kivitelezések 
• közterület-fejlesztés  
tárgyában a feltételes közbeszerzési eljárás megindítására vonatkozó ajánlattételi 
felhívást, a vállalkozói szerződés tervezetet és az eseti közbeszerzési szabályzatot 
elfogadja az előterjesztés szerinti tartalommal.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a bíráló bizottság 
létrehozásával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
66/2021. (VIII. 18.) sz. határozata 
 
Az EFOP-2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú, „Komplex telepprogram Jászladányon 
II –lakhatási feltételek fejlesztése” című projekt keretében feltételes közbeszerzési 
eljárásban bíráló bizottság létrehozásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete dönt arról, hogy az EFOP-
2.4.1-16-2017-00065 azonosítószámú, „Komplex telepprogram Jászladányon II –
lakhatási feltételek fejlesztése” című projekt keretében a Sziráki u. 15. sz. (1260 hrsz.) 
épület felújítás, Bajcsy telep 10. sz. (2277 hrsz.) épület felújítás, Sotu u. 17. sz. (1159 
hrsz.) épület felújítás, Szent László u. 20. sz. (910 hrsz.) épület felújítás, Alkotmány u. 
4. sz. és 6. sz. (1582, 1583 hrsz.) épület felújítások, és Vasút u. 1794/1 hrsz. valamint a 
Jászkiséri u. 1794/2 hrsz. alatti épület kivitelezések, valamint közterület fejlesztés 
tárgyú közbeszerzési eljárásban Bíráló bizottsági tagként megbízza az alábbi 
személyeket: 

1. Dr. Fülöp Gyula jogi, közbeszerzési szakértelem, 
2. Mezei Norbert pénzügyi szakértelem, 
3. Dankó Zoltán műszaki szakértelem. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  




